

Title (en)  
Electrical contact member.

Title (de)  
Elektrischer Steckkontakt.

Title (fr)  
Pièce de contact électrique.

Publication  
**EP 0381108 A1 19900808 (DE)**

Application  
**EP 90101713 A 19900129**

Priority  
DE 8901055 U 19890131

Abstract (en)

An electrical contact member consisting of a stamped sheet-metal part having a claw part and a contact part as well as a spring arm base, which is preferably of box-shape and forms a cavity, between the claw part and the contact part and of at least one latching spring tongue, consisting of a spring steel sheet, characterised in that, arranged in the cavity of the spring arm base (5), there is a latching spring tongue base part (13), consisting of a spring stamped sheet-metal part, to which there is attached a latching spring tongue (19) which engages through a stamped-out region in the spring arm base. <IMAGE>

Abstract (de)

Elektrischer Steckkontakt aus einem Blechstanzteil mit einem Krallenteil und einem Kontaktteil sowie einer einen Hohlraum bildenden, vorzugsweise kastenförmigen Federarmbasis zwischen dem Krallen- und dem Kontaktteil und mindestens einer aus einem Federstahlblech bestehenden Rastfederzunge, dadurch gekennzeichnet, daß im Hohlraum der Federarmbasis (5) ein aus einem Federblechstanzteil bestehendes Rastfederzungen-Basisteil (13) angeordnet ist, an dem eine eine Ausstanzung in der Federarmbasis durchgreifende Rastfederzunge (19) angebunden ist.

IPC 1-7  
**H01R 13/02; H01R 13/20**

IPC 8 full level  
**H01R 13/428** (2006.01); **H01R 13/434** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01R 13/434** (2013.01)

Citation (search report)

- DE 3212579 A1 19831013 - GROTE & HARTMANN [DE]
- GB 2057790 A 19810401 - PRONER SA ETS
- DE 2163807 A1 19730628 - CONTACT GMBH

Cited by  
KR100799390B1; EP1239547A3

Designated contracting state (EPC)  
DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0381108 A1 19900808**; DE 8901055 U1 19900607; ES 2018133 A4 19910401; JP H0349169 A 19910301; ZA 90625 B 19901031

DOCDB simple family (application)  
**EP 90101713 A 19900129**; DE 8901055 U 19890131; ES 90101713 T 19900129; JP 2359090 A 19900131; ZA 90625 A 19900129